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Studierådsmötesprotokoll 2012–02–01

Närvaro: Mats Rydberg Studierådsordförande
Albin Rosberg Studierådssekreterare
Eliza Jing Vice Studierådsordförande, t.o.m §14
Vahagn Baghomian Funktionär inom Studierådet, t.o.m §14
Jens Elofsson Kurskommisarie, Sekreterare tillika Propagandamästare
Martin Larsson Funktionär inom Studierådet
Ashley Lu Funktionär inom Studierådet
Alexander Pieta Theofanous Funktionär inom Studierådet, t.o.m §15
Carolina Sartorius Jämlikhetsombud
Jonny Springare Funktionär inom Studierådet, fr.o.m §8
Annie Sukino Funktionär inom Studierådet
Christian Hernvall
Daniel Lundell
Souzan Meana
Sofia Siljeholm

§1 OFMÖ Studierådsordförande Mats Rydberg förklarade mötet öppnat kl
12:13.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar fanns att administrera.

§4 Godkännande av
dagordningen

Dagordningen godkändes.

§5 Föregående mötes
protokoll

Albin yrkade på att protokoll från 2011-03-02 skulle godkännas
med redaktionella ändringar. Mötet beslöt

att bifalla yrkandet i sin helhet.

att godkänna protokoll från 2011-11-30.

att godkänna protokoll från 2012-01-18.

§6 Meddelanden Mats lät meddela att det ska vara ett extrainsatt CEQ-möte för In-
genjörsprocessen för programvaruutveckling - ekonomi och kva-
litet, ETSF01, då kursledaren har valt att göra om projektet.

Vidare meddelade Mats att Programledningen för D ska ha möte
på fredag.

Daniel meddelade att SRKår tillsattes av fullmäktige under går-
dagens möte.

§7 Kursombud Tillämpad Matematik, FMAF10, och Programvaruutveckling i Grupp,
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EDA260, verkar sakna kursombud. Alexander påpekade att han
med stor sannolikhet var kursombud i båda kurserna.

§8 CEQ-uppföljning i
kurser

Mats visade ett rektorsbeslut från 2011 att återkoppling från före-
gående års kursinstans ska ske. Mötet diskuterade hur väl detta
följs och hur studenter ska påverka lärarna.

§9 Nya institutionssty-
relseposter

Mats lät informera att det beslutats att samtliga institutionssty-
relser, oavsett storlek, ska ha sex studentledamöter varav tre or-
dinarie. D-sektionen kommer ha nomineringsförtur för följande:

• ordinarie och suppleant i Institutionsstyrelsen för Datave-
tenskap.

• ordinarie i EITs Institutionsstyrelse.

• suppleant i Institutionsstyrelsen för Designvetenskaper.

• suppleant i Institutionsstyrelsen för Reglerteknik.

§10 CEQ-granskning samt
utvärderingsmöten

Mats informerade att samtliga CEQ-rapporter har granskats och
att det bör kallas till möten snart.

§11 Valärenden och
nomineringar

Daniel Lundell, ada10dlu, och Christian Hernvall, ada10ch1, kan-
diderade till Funktionär inom Studierådet. Albin yrkade på att
de skulle väljas i klump. Mötet beslöt

att bifalla yrkandet i sin helhet.

att välja klumpen.

Souzan kandiderar till suppleant i Programledningen för C. Mö-
tet beslöt

att nominera Souzan Meana, ic08sm9, till suppleant i Program-
ledningen för C.

§12 Gyllene Pekpinnen Mats informerade om vad Gyllene Pekpinnen är och att han vill
få in nomineringar med motivering.

§13 Pluggkvällar Martin tog upp ett antal punkter angående pluggkvällar då in-
tresset varit svalt bland studenter. Mötet var ganska eniga om
att man antagligen borde hoppa över att ha det i lv 2. Möjlighe-
ter att locka dit studenter med spetskompetens för att hjälpa till
diskuterades. Albin nämnde att man på F-sektionen har relativt
lyckade pluggkvällar och att man kan ta kontakt med dem för
att se hur de gör.

§14 Pågående kurser Daniel berättade att flera studenter har problem att förstå Victor
Ufnarovski. Alexander har försökt påverka dennes föreläsnings-
stil utan framgång.
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Jens påpekar att kursen i Fotonik, FAFF25, verkar vara bättre.

Flertalet mötesdeltagare ansåg att föreläsaren i Programmerings-
teknik, fördjupningskurs, EDAA01, under tillfällen rör till det
vilket gör studenter konfunderade under föreläsningar.

Flertalet mötesdeltagare påpekade att föreläsaren i Elektronik,
ETIA01, är väldigt duktig.

§15 Övrigt Albin påpekade att omtentamen i Kravhantering, ETS170, enligt
ryktesvägen var väldigt lätt och att detta skulle tas upp på CEQ-
mötet under morgondagen.

Alexander frågade om vad skillnaden var mellan SRX och SRKår.
Mats förklarade.

§16 OFMA Studierådsordförande Mats Rydberg förklarade mötet avslutat
kl 13:02.

Vid protokollet

Albin Rosberg
Studierådssekreterare

Justeras

Mats Rydberg
Studierådsordförande
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